

ՔԱՎԱՆԴԱԿՈՒԹՅՈՒՆ

Ք. Վ. Գրիգորյան. Պատան ախտաբանական երեք ժամանակների հարմարեցված ֆունկցիաների համար միակության թեորեմներ	81
Վ. Պ. Գրոմով. Դիրիխլեի բազմապատիկ շարքերի տեսության վերաբերյալ. II	90
Վ. Խ. Մուսոլյան. Դիրիխլեի լակունար սխեմաների մասին	104
Ս. Դ. Ռաֆայելիչ. Որոշ սինգուլյար ինտեգրա-դիֆերենցիալ օպերատորների լուծելիության մասին. I	113
Ն. Ն. Քովալյան. Մի քանի ֆունկցիոնալ հավասարումներ անալիտիկ ֆունկցիաների դասում. I	126
Ռ. Ի. Պոդլովչենկո. Գ. Ն. Պետրոսյան, Վ. Ե. Խաչատրյան. Հաշվեկաշիների սխեմաների մեկնարկներ և սխեմաների միջև համարժեքության հարաբերության տարրերի տրոհում	140
Նամակ խմբագրությանը	152

СОДЕРЖАНИЕ

В. В. Григорян. Теоремы единственности для гармонических функций трех переменных в области вращения	81
В. П. Громов. К теории кратных рядов Дирихле. II	90
В. Х. Мусолян. О лакунарных системах Дирихле	104
С. Г. Рубанович. О разрешимости некоторых сингулярных интегродифференциальных уравнений. I	113
Н. Е. Товмасян. Некоторые функциональные уравнения для аналитических функций	126
Р. И. Подловченко, Г. Н. Петросян, В. Е. Хачатрян. Интерпретации схем алгоритмов и различные типы отношений эквивалентности между схемами	140
Письмо в редакцию	152

CONTENTS

B. V. Grigorian. Uniqueness theorems for harmonic functions of three variables in domains of rotation	81
V. P. Gromov. On the theory of multiple Dirichlet series. II	90
V. Kh. Musolian. On lacunary Dirichlet systems	104
S. G. Rubanovitch. On the solvability of some singular integro-differential equations. I	113
N. E. Tovmassian. Functional equations in the set of analytic functions	126
R. I. Podlovchenko, G. N. Petrossian, V. E. Kchachatryan. The interpretation of algorithmic schemes and different relations of equivalence between the schemes	140
Letter to the editorial board	152

